



This online certificate entitles you to:

GET A **FREE**
BAG OF CHIPS AND A
20 OZ. FOUNTAIN DRINK

with the purchase of any Regular or Large
Signature or Premium SANDWICH



Valid until
December 31, 2009

Not valid on Everyday Value sandwiches, Torpedoes or delivery orders. This coupon must be presented and surrendered when ordering. One coupon per customer per visit. May not be combined with any other offer or coupon. Applicable taxes are not included. Valid at participating locations in Canada. Void if copied, transferred and where prohibited by law. No substitutions. No cash value. ©2009 QIP Holder LLC. All rights reserved. "Quiznos" and related marks are property of QIP Holder LLC.



THIS COUPON IS VALID AT PARTICIPATING
QUIZNOS LOCATIONS IN CANADA.



Cette offre en ligne vous permet d'obtenir

GRATUITEMENT
UN SAC DE CROUSTILLES ET UNE
BOISSON EN FONTAINE DE 20 OZ

à l'achat de tout **SANDWICH SIGNATURE**
OU DE CHOIX de format régulier ou grand



Valide jusqu'au
31 décembre 2009

Excluant les aubaines quotidiennes, les baguettes et les livraisons. Ce bon de réduction doit être présenté et remis au moment de la commande. Un bon de réduction par invité par visite. Ne peut être combiné à aucune autre offre ou bon de réduction. Taxes applicables en sus. Valide aux restaurants participants du Canada. Nul si interdit par la loi, copié ou transféré. Aucune substitution. Aucune valeur monétaire. ©2009 QIP Holder S.A.R.L. Tous droits réservés. La marque « Quiznos » et ses marques affiliées sont la propriété de QIP Holder S.A.R.L.



CE BON DE RÉDUCTION EST VALIDE DANS TOUS LES
RESTAURANTS QUIZNOS PARTICIPANTS DU CANADA.

